

ຕົວຢ່າງ ໜ້ານີ້ໃຊ້ສໍາລັບອ້າງອີງເທົ່ານັ້ນ.



ວັນທີ
ຊື່ຜູ້ຍື່ນຄໍາຮອງ/ລູກຈ້າງ
ໝາຍເລກປະກັນສັງຄົມ XXX-XX-
ສໍານັກງານ EDD ປະຈໍາພາກ

ຄໍາຮອງຂໍຂໍ້ມູນເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຍ້ອນຫຼັງ

ຊື່ແລະທີ່ຢູ່ຂອງນາຍຈ້າງ ຫຼື ຜູ້ຍື່ນຄໍາຮອງ:

ພວກເຮົາໄດ້ຮັບແຈ້ງວ່າຜູ້ຍື່ນຄໍາຮອງທີ່ມີຊື່ຂ້າງເທິງອາດຈະໄດ້ຮັບເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຍ້ອນຫຼັງ, ເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຍ້ອນຫຼັງແມ່ນຖືວ່າເປັນຄ່າຈ້າງເພື່ອວັດຖຸປະສົງດາວນາການປະກັນໄພການຫວ່າງງານ ແລະ ຖືກຈັດສັນໄວ້ສໍາລັບຈ່າຍໃຫ້ໃນໄລຍະເວລາທີ່ມີສິດໄດ້ຮັບເງິນຊ່ວຍເຫຼືອ. ຖ້າມີການຈ່າຍເງິນຊ່ວຍເຫຼືອປະກັນການຫວ່າງງານ (UI) ແລວສໍາລັບໄລຍະເວລານີ້ ຈະຕ້ອງມີການກໍານົດວ່າເປັນການຈ່າຍເງິນໃຫ້ເກີນ.

ຖ້າຂໍ້ຕົກລົງໃນການຈ່າຍເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຍ້ອນຫຼັງກໍານົດວ່ານາຍຈ້າງຈະຫຼຸດການຈ່າຍເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຍ້ອນຫຼັງລົງເທົ່າກັບຈໍານວນເງິນຊ່ວຍເຫຼືອປະກັນການຫວ່າງງານສໍາລັບໄລຍະເວລານັ້ນ, ມາດຕາ 1382 ຂອງປະມວນກົດໝາຍປະກັນການຫວ່າງງານ (Unemployment Insurance Code) ກໍານົດໃຫ້ນາຍຈ້າງຈ່າຍເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຄືນໃຫ້ກັບພະແນກພັດທະນາການຈ້າງງານ (EDD). ສາມາດຂໍຮັບຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບຈໍານວນເງິນຊ່ວຍເຫຼືອ UI ທີ່ຈ່າຍໃຫ້ໃນໄລຍະເວລາທີ່ໄດ້ຮັບການຄຸມຄອງໂດຍເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຍ້ອນຫຼັງໄດ້ຈາກຜູ້ຊ່ຽວຊານດ້ານການຈ່າຍເງິນເກີນ (Overpayment Specialist) ທີ່ທ່ອງການ EDD ທີ່ລະບຸຂ້າງເທິງ.

ຜູ້ຍື່ນຄໍາຮອງ/ລູກຈ້າງຕ້ອງຮັບຜິດຊອບໃນການຈ່າຍເງິນທີ່ມີຜົນກະທົບຕໍ່ກັບເງິນຊ່ວຍເຫຼືອ UI ຄືນຖ້າຈໍານວນເງິນຊ່ວຍເຫຼືອນັ້ນບໍ່ໄດ້ຖືກກັກອອກຈາກເງິນຊ່ວຍເຫຼືອ.

ກະລຸນາສົ່ງຂໍ້ມູນຕໍ່ໄປນີ້ໄປທີ່ທ່ອງການ EDD ທີ່ລະບຸຂ້າງເທິງ ເພື່ອຊ່ວຍໃຫ້ພະແນກ EDD ສາມາດກໍານົດຈໍານວນເງິນຊ່ວຍເຫຼືອ UI ທີ່ຈ່າຍໃຫ້ເກີນ ແລະຝ່າຍທີ່ຕ້ອງຮັບຜິດຊອບໃນການຈ່າຍເງິນຄືນ.

ເງິນຊ່ວຍເຫຼືອແມ່ນສໍາລັບ (ໝາຍຂໍ້ດຽວ):	<input type="checkbox"/> ເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຍ້ອນຫຼັງເຕັມຈໍານວນ	<input type="checkbox"/> ການຈ່າຍເພື່ອຕົກລົງຊໍາລະທີ່
ອິດຕາຄາຈ້າງລາຍຊົດໂມງ	ຈໍານວນຊົດໂມງທີ່ເຮັດວຽກຕໍ່ອາທິດ	
\$		
ຈໍານວນເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຍ້ອນຫຼັງທັງໝົດ	ໄລຍະເວລາທີ່ໄດ້ຮັບຄຸມຄອງໂດຍເງິນຍ້ອນຫຼັງ	
\$	-	
ຈໍານວນເງິນທີ່ຖືກກັກໄວ້ເນື່ອງຈາກເງິນຊ່ວຍເຫຼືອ UI ທີ່ໄດ້ຮັບ	ວັນທີທີ່ຈ່າຍເງິນຍ້ອນຫຼັງ	
\$		

ຜູ້ຍື່ນຄໍາຮອງ: ຫ້າງສື່ແຈ້ງການກ່ຽວກັບການຈ່າຍເງິນເກີນຈະຖືກສົ່ງໃຫ້ທ່ານທາງໄປສະນີ ລະບຸວ່າທ່ານຕ້ອງຮັບຜິດຊອບໃນການຊໍາລະເງິນທີ່ຈ່າຍໃຫ້ເກີນ ຄືນຫຼືບໍ່.

ນາຍຈ້າງ: ຖ້າທ່ານໄດ້ຫຼຸດເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຍ້ອນຫຼັງລົງເປັນຈໍານວນເທົ່າກັບເງິນຊ່ວຍເຫຼືອ UI ທີ່ໄດ້ຮັບ ກະລຸນາສົ່ງເງິນທີ່ຊໍາລະທາງໄປສະນີໄປທີ່:

Employment Development Department
 Document Management Section, MIC 96
 P.O. Box 826880
 Sacramento, CA 94280-0001

ລວມທັງໃສ່ຊື່ຜູ້ຍື່ນຄໍາຮອງ/ລູກຈ້າງ ແລະໝາຍເລກປະກັນສັງຄົມ, ໝາຍເລກບັນຊີເງິນສໍາຮອງຂອງທ່ານ ແລະລະບຸວ່າເງິນທີ່ຈ່າຍຊໍາລະແມ່ນສໍາລັບເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຍ້ອນຫຼັງ.

ຕົວແທນພະແນກ EDD